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Fenerbahçe formasıyla 13 sezonda
675 maça çıktı, 22 kupa kazandı. 

Basketbolu aktif sporcu olarak bıraktıktan sonra
7 numaralı forması kulüp tarafından emekli edildi.

EuroLeague tarihinin en çok asist yapan 
4 oyuncusundan biri oldu...

Türkiye A millî basketbol takımı formasıyla 243 maça çıktı,
2011 Avrupa Şampiyonası'nda gümüş, 
2013 Avrupa Şampiyonası'nda ise bronz madalya kazandı...Ka
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n Öncelikle bize vakit ayırdığınız için teşekkür ederim.
Spor kariyerinizi bilmeyen okurlarımız için bir hatırlatma
yapalım. Basketbola nasıl gönül verdiniz, nasıl başladınız?
n 9-10 yaşlarındaydım annem “Sen çok hastalanıyorsun, o ne-
denle senin spor yapman iyi olur” dedi. Ben o dönemlerde ma-
hallemizde erkek çocukları ile futbol oynuyordum. İzmirspor
Kulübü’nün kadın futbol takımı vardı oraya gittik, ama maalesef
çok kısa bir süre önce kapanmış olduğunu öğrendik. Sonra te-
kvandoya yazıldım ona da 15 gün devam edebildim. Yine aynı
kulübün basketbol takımına yazıldım, antrenörüm beni çok
beğeniyordu. 

Daha sonra lise son sınıfta İstanbul’a geldim ve Migross-
por’a transfer oldum. Burada 16 yaşımdan 18 yaşıma kadar
altyapı takımında sonra 21 yaşıma kadar A takımında oynadım.
2006 sezonunda Fenerbahçe’ye transfer oldum.
n Fenerbahçe’de 675 maç ve 22 kupa ile kırılması çok zor
bir rekora imza attınız. Fenerbahçe günlerinize dönersek
neler anlatmak istersiniz? 

2023 NİSAN
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Fenerbahçe gibi bir camianın kadın basketbol takımında oynamak ve 
kaptanlık mertebesine kadar ulaşmak hiç kolay bir süreç değil...

“Zamanımın neredeyse tamamını 
antrenmanlarda ve 

maçlarda geçiriyordum”
RÖPORTAJ: ATİLA BARTIN

Fenerbahçe Kadın Basketbol Takımı’nın
Efsane Kaptanı 

Birsel Vardarlı Demirmen’le 
Fenerbanhçe Gönüllüleri Derneği’nde
yaptığı imza gününde bir araya geldik. 
Türk Kadın Basketbolu’nun en önemli 

figürlerinden olan Kaptan’la sporculuk
hayatını, kitabını ve 

Fenerbahçe’yi konuştuk...
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n Öncelikle Fenerbahçe gibi bir camianın kadın basketbol ta-
kımında oynamak ve kaptanlık mertebesine kadar ulaşmak hiç
kolayl bir süreç değil. Sürekli çalıştım kendimi geliştirdim, za-
manımın neredeyse tamamını antrenman-
larda ve maçlarda geçiriyordum.
Fenerbahçe’deki kariyerimde birçok hoca
ile çalışmak ve farklı ülkelerden oyuncu-
larla oynama şansım oldu. 22 kupa kazan-
dık ve takımımızla büyük başarılara
imzalar attık. Şampiyonluklarımızın hepsi
birbirinden değerli bunları anlatabilmek
için cidden yaşamak lazım. Fenerbahçe
formasıyla süper ligde 10 şampiyonluk
yaşadım, bunlar benim için çok önemli,
unutulmaz anlar oldu hep...
n Siz yalnızca sarı-lacivert forma al-
tında değil aynı zamanda millî takımda
da çok önemli başarılar elde ettiniz?
n Evet milli takımın şanlı formasını 243
kez giyme onurunu yaşadım.  Milli forma
ile  2005 Akdeniz Oyunları’nda  şampiy-
onluk yaşadım ve altın madalya aldım.
Sonrasında Eurobasket 2011'de gümüş,
2013'te ise bronz madalya kazandım.
Ayrıca milli takımla Dünya dördüncü-
lüğü ve Olimpiyat beşinciliği gibi
önemli işlere imza atan takımda bu-

lundum...

n Salon sporları Aziz Yıldırım başkanlığı döneminde çok
rağbet görmeye başladı, özellikle Caferağa’dan Metro
Enerji’ye geçişlerde adeta seyirci salonlara sığmadı. Bu

sizler de motivasyon olarak nasıl bir
etki yaptı?
n O dönemde kulübün amatör branşlara
bu kadar yatırım yapması çok önemliydi.
Biz maçlarımızı eskiden Caferağa da oy-
nardık oranın atmosferi bir başkaydı.
Orada maç yapmamış oyuncu neredeyse
yok gibidir. Diğer takımlarımız Abdi
İpekçi’ye ya da Burhan Felek salonlarına
gidiyordu. Ben de 2012 ye kadar orada
oynadım, başka tesisimiz yoktu. Sonra-
dan Ülker Arena yapılınca Erkek Basket-
bol ile Kadın basketbol aynı çatı altında
buluşmuş oldu.  Böylece güzel bir aile or-
tamı oluşmuş oldu. Salonlara gelen sey-

ircilerin özellikle derbi maçlarda çok
büyük desteği oluyordu.
n Siz çok ilgi gören bir kitap hazır-
ladınız: “KAPTAN”... Kitabı hazırla-

maya nasıl karar verdiniz, amacınız
neydi? 
n Öncelikle tabii anı olarak kalması. Tür-
kiye’yi olimpiyatlarda yurt dışında 2 defa
temsil etmiş bir sporcu için bunun çok
önemli olduğunu düşünüyorum. En
önemli amacım kız çocuklarına basket-
bolu sevdirmek ve onlara ilham kaynağı
olabilmek. Bu kitap aynı zamanda Tür-
kiye’de bir sporcunun kendi kitabını
yazdığı bir ilk olma özelliğini de taşıdığına
inanıyorum. n Peki kitabı okuyucular
nasıl temin edebilirler?
n Bu kitap Kırmızı Kedi Yayınevi ile tüm
kitapçılarda satılıyor. Ayrıca Instagram
sayfasından da talepte bulunabilirler.
n Bildiğim kadarıyla kitabın geliri ile de
yapılacak çok anlamlı bir amacınız var..
n Çağdaş Yaşamı Destekleme Der-
neği’nin Anadolu’da bulunan kız çocukları
ile ilgili bir projesi var. Kitabın tüm geliri,
depremden etkilenen kız çocuklarının
eğitimleri için harcanacak. Bu proje beni
çok mutlu ediyor.
n Sevgili Kaptan, basketbolu bıraktık-
tan sonra kariyerinizi koç olarak sür-
dürmediniz. Bunun bir nedeni var mı?
n Basketbolu bıraktıktan sonra bunu hiç
düşünmedim çünkü amacımız ailemizi

genişletmekti. Önümüzdeki günlerde ne olabilir bilmiyorum.
n Basketbola Aziz Yıldırım ile başladınız, Ali Koç ile jübile
yaparak sonlandırdınız. 
n Aziz Yıldırım amatör branşlarda çok önemli bir hamle ile
başarılar kazanılmasın da emeği olmuştur. Özellikle tesis-
leşme ve altyapı burada önemli bir faktördü. Ali Koç Başkan
da bu yapılan çalışmaları hiç aksatmadan devam ettirerek
kadın basketbolunun başarılarına katkılarını sürdürüyor. Ben
bir Fenerbahçeli sporcu olarak bu çalışmaları her zaman takdir
etmekteyim. 
n Sohbet için çok teşekkür ediyorum sevgili Kaptan.
n Ben de teşekkür ederim, sizlere iyi çalışmalar diliyorum.
Tüm Fenerbahçeli dostlara da selamlar...
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Son yılların en çekişmeli Euroleague
sezonunda 33 hafta geride kaldı.
Basketbol kalitesi çok ilerlemese de,

denk takımların fazlalığı, çekişmeyi ve
mücadeleyi en üst seviyeye taşıdı. Bitime
iki hafta kala tam 10 takımın Play-Off id-
diası vardı. Son hafta son iki yılın şampi-
yonu Anadolu Efes'in elenmesiyle bu sayı
9'a indi...

Başa dönecek olursak...
10 MAçtA 9 GALİbİyEt
Sezonun en flaş takımı kuşkusuz Fe-

nerbahçe Beko'ydu...
Sezona yeni coach İtoudis'ten yoksun

olarak hazırlanan, bir
çok yeni ek-

leme yapılan
takım ilk 10
maçın 9'unu

kazandı. Tek
yenilgisini ise
bir sayıyla

B a r c e l o n a
dep lasma-
nında aldı.
Belki de bu

müthiş başlan-

gıç, yeni oluşan ve çok şans tanınmayan
Fenerbahçe Beko'yu Play-Off yarışının
içinde tuttu...

Ardından süregelen sakatlık sorunları,
tam kadro olarak çoğu maça çıkamama
nedeniyle iniş-çıkışlar yaşandı.

Bazen harika performanslar geldi,
bazen ise felaket sonuçlar alındı...

Kanarya, her şeye rağmen 34. haf-
taya girilirken çok büyü bir olasılıkla Play-
Off'a girmeyi garantiledi.

Son maçta Kızıl Yıldız deplasmanında
alınacak bir galibiyet Fenerbahçe'yi 5. ya-
pacak ve yukarıda olan takımlardan elen-
mesi en olası rakip olan Monaco ile
eşleşecekler.

Olympiakos, Barcelona ve Real Mad-
rid deplasmanları göz önüne alındığında
saha avantajı olmadan eşleşilebilecek en
makul takım da Monaco bence....

Eğer Kızıl Yıldız'a kaybedilir, Basko-
nia, deplasmanda Olympiakos'u, Zalgiris
de deplasmanda Bayern Münih'i yenerse
o zaman Sarı-Lacivertliler dışarıda kalır.
Ama olasılığı düşük bir senaryodan bah-
sediyoruz...

MotLEy'NİN yıLdızı pARLAdı
Bu yıl en büyük çıkış yapan isim Jo-

nathan Motley oldu. İlk kez Euroleague
oynayan ABD'li pivot, oyunun her iki yö-
nünü de etkin olarak kullandı. Atletizmi,
bitiriciliği üst seviyede.

Ama Fenerbahçe'nin başarısındaki en
kilit unsur Pierre-Hayes ikilisinin beklen-
medik uyumu oldu. Benzer karaktere
sahip, fazla hücum silahları olmayan, rol
oyuncusu gözüyle bakılan bu ikili, İtou-
dis'in sisteminde ışıldadı. Hayes ve Pi-
erre ikilisinin aynı anda iyi oynadığı hiç bir
maçı kaybetmedi Sarı-Lacivertliler.

Zaten diğerleri de bu üçlü kadar istik-
rarlı katkı verebilseler, Play-Off şansı son
haftaya taşınmazdı.

Calathes'in harika oynadığı dönemler
de oldu, çok formsuz olduğu dönemler
de. Guduriç her gün daha da olgunlaşı-
yor. Bu sene oyun kurucu olarak da
görev aldı. İlk başlarda zorlansa da, hem
skor atıp hem de hücumları yönlendiren
isim oldu.

Edwards, Dorsey, Wilbekın çok potan-
siyelli skorerler. Aslında kadroya genel
olarak baktığımızda eksik halkalar göze
çarpsa da, bu saydığımız isimlerin bera-
ber iyi oynadıkları günlerde ortaya büyük
bir güç çıkıyor.

Yeni coach ve yeni sistem... Play-Off
başarı. Final-Four'u kimse beklemiyordu.
Ama neden olmasın?

İtoudİs Hİç KAybEtMEdİ
Kızıl Yıldız galibiyeti, olası senaryola-

rın en iyisi düşünüldüğünde gelecek bir
Monaco eşleşmesi, İtoudis'i Fenerbah-
çe'yi Final-Four'a götüren ikinci coach un-
vanını kazandırabilir. Şunu da
unutmamak lazım. Her ne kadar sadece
CSKA Moskova ile Euroleague'de yer al-
masına rağmen İtoudis'in henüz hiç bir
Play-Off serisini kaybetmediğini de hatır-
latalım...

NİSAN 2023BAŞKENT’TEN Süper Fener
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Belki kısa ama benim açımdan
önemli bir yazı olacak. Bakın,
size önce gönlümde ve aklım-

daki “Fenerbahçeliliği” birkaç cüm-
leyle anlatayım: Fenerbahçelilik, illa
her maçı kazanıp sürekli veya çok
sık şampiyon olmak ve bunun getir-
diği hazla daima heyecan, gurur ve
coşku içinde yaşamak değildir. Ku-
lübün yeri doldurulmaz ve sonsuz
değerli tarihini içselleştirmiş olmak,
onun sadece bir parçası olmaktan gurur
duymaktır. Gerçek bir Fenerbahçeli; Zeki
Rıza Sporel’i, Fikret Kırca’nı, Lefter’i,
Can Bartu’yu, Ercan Aktuna ya da  Alex’i
yalnız şampiyon olduğunda hatırlayıp
sevmez. Durduğu yerde onların ağırlığı
ile demlenen keyfi yaşar. İşler iyi gitti-
ğinde de kötü gittiğinde de, maçlar veya
şampiyonluklar kazanıldığında da kaybe-
dildiğinde de, Sarı-Lacivertli renkleri giy-
mekten, maçlara gitmekten, futbol veya
spor sohbetlerine gururla katılmaktan
hiçbir şekilde imtina etmez, hep aynı ka-
rarlı duruşu taşır. 

Kaldı ki futbol dünyanın en nankör
sporlarından biri. Ekvadorlu golcümüz
Valencia, Beşiktaş maçında o ikinci pen-
altıyı topa daha kararlı gelip, illa kaleci bir
tarafa yatsın da ben sonra boş kaleye
topu yuvarlayayım senaryolarına gelip
şutunu zımba gibi atsa, biz şu anda çifte
şampiyonluk konuşmaları yapıyor ola-
caktık. Olmadı, olabilecek en kötü se-
naryo oldu, zaten siz de biliyorsunuz
anlatmama gerek yok. 

Evet, yine çok üzüldük. Evet, bu sene
büyük maçlarda iyi sonuçlar alamamak
bizi yordu, yıprattı. Yalnız üzülmedik kız-

dık da, galeyana da geldik. Bunlar anlık
hisler, taşkınlıklar, dolup taşmalar...
Benim anlattığım Fenerbahçelilik günlük
durumlarla alakalı değil. Bunu içinizde
daima en derinde taşıyorsunuz. Pazar da
taşıyorsunuz pazartesi de, her ne olursa
olsun taşıyorsunuz; ayın son günü de ta-
şıyorsunuz, yılın ilk günü de… 

Biz, Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. yı-
lını yaşadığımız bu 2023 yılında, küçük
ihtimalle de olsa hala Türkiye ligini kaza-
nabiliriz, büyük ihtimalle Türkiye Kupası
ve umarım Süper Kupa’yı da kazanabili-
riz. Böyle bir ortamda sürekli olarak yıkıcı
eleştiri yapmanın, ağır laflar kullanmanın
önem verdiğim bir deyimimle “yarış sü-
rerken üzerinde bulunduğunuz koşu atı-
nızı tökezletmeye kalkışmanın” affedilir
anlaşılır, izah edilir bir yönü yoktur, ola-
maz! 

Sevilla veya Beşiktaş maçında bizi
üzen Fenerbahçe ile Kayserispor ma-
çında veya Rennes maçında bizi mutlu
eden Fenerbahçe, aynı Fenerbahçe,
aynı takım… Yani artık alışmış olduğu-
muz bu iniş çıkışların ortasında sevgili-
mizle şizofren bir ilişki içinde olmamıza
gerek yok! Yaşanılan her tartışmadan

sonra bir insan kalkıp sevgilisine
“yüzünü şeytan görsün ben gidiyo-
rum” deyip kapıyı vurup çıkabilir mi?
İşte bu duygulardan uzak durma-
mız lazım… Fenerbahçe bizim
sürekli tartışabileceğimiz bir dö-
nemsel komşumuz değil, anne-
miz, babamız, hocamız, aşımız,
evimiz gibi…

Sevilla maçımızın önce-
sinde, heyecandan o tribün-

lerin şaha kalktığı anlarda
ağladım. Beşiktaş maçında ise
çok uzaklarda, Hollywood’da,
Fenerbahçeli bir arkadaşımla ka-
lemize gelen her topun gol oluşunu
kahrolarak izledim.

Ama sonra, 6 Nisan gecesi harika
geçti Fenerbahçeliler için. Vakıf-
bank galibiyeti, Efes galibiyeti,
Kayserispor galibiyeti, birbiri peşi
sıra yaşandı. Yarın da başka bir
akşam da, çok daha fazla sevinebiliriz ya
da korkunç üzülebiliriz. Bunlar kaçınıl-
maz ve her birimiz inançla tek yolunun
hep başarılı olması için fikirler üretece-
ğiz, kadrolar kuracağız, ona kı-
zacağız buna sarılacağız,
teknik direktöre kızca-
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“yüzünü şeytan görsün ben gidiyo-
rum” deyip kapıyı vurup çıkabilir mi?
İşte bu duygulardan uzak durma-
mız lazım… Fenerbahçe bizim
sürekli tartışabileceğimiz bir dö-
nemsel komşumuz değil, anne-
miz, babamız, hocamız, aşımız,
evimiz gibi…

Sevilla maçımızın önce-
sinde, heyecandan o tribün-

lerin şaha kalktığı anlarda
ağladım. Beşiktaş maçında ise
çok uzaklarda, Hollywood’da,
Fenerbahçeli bir arkadaşımla ka-
lemize gelen her topun gol oluşunu
kahrolarak izledim.

Ama sonra, 6 Nisan gecesi harika
geçti Fenerbahçeliler için. VaVaV kıf-
bank galibiyeti, Efes galibiyeti,
Kayserispor galibiyeti, birbiri peşi
sıra yaşandı. YaYaY rın da başka bir
akşam da, çok daha fazla sevinebiliriz ya
da korkunç üzülebiliriz. Bunlar kaçınıl-
maz ve her birimiz inançla tek yolunun
hep başarılı olması için fikirler üretece-
ğiz, kadrolar kuracağız, ona kı-
zacağız buna sarılacağız,
teknik direktöre kızca-
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Jorge Jesus Fenerbahçe’de teknik
direktörlüğe geldiğinde başkan Ali
Koç’un görev süresinin en başarılı

teknik adam transferi olarak dikkat
çekti. Gerçi Jesus’u soru işaretleri ile
karşılayan küçük bir kesim olsa da ço-
ğunluk ‘ Fenerbahçe kendine yakışan
bir hoca buldu’ görüşündeydi.

Ligin ilk bölümünde Portekizli teknik
adam performansı ile başarı yakaladı.
Fenerbahçe lider
olmuş, gol rekoru zor-
luyordu. Bu arada
bazı kesimler takımda
özellikle savunmada
sıkıntı olduğunu dile
getiriyor, Jesus’u bazı
noktalarda eleştiri-
yordu.

Ne olduysa Dünya
Kupası sonrası oldu,
Giresunspor, Trab-

zonspor, Galata-
saray, Beşiktaş maçlarıyla

Jesus tartışılan isim
olmuştu. Bu

arada başkan Ali Koç da
artık her maç istifaya çağrı-
lıyor, yönetim ağır şekilde
protesto ediliyor…

Artık Fenerbahçe’nin
neden bu noktaya geldi-
ğini tartışma zamanı… 

Başkan Ali Koç’un
kulübe maddi katkısını
tartışmak, herhalde
büyük haksızlık olur.
Elbette özellikle trans-
ferde yanlış harcama-
lar olduysa da kulüp Ali
başkan sürecinde eko-
nomik olarak ciddi bir
nefes aldı. Ancak
sportif başarıda tari-
hin belki de en kötü
süreci yaşanıyor… 

Futbol Türkiye’de
kulüplerin tartışma-

sız baş branşı. Jesus geldiğinde hedef-
ler büyüktü. Ama büyük kulüp çalıştır-
maya alışkın Jesus’a, beklediği
kadronun ne kadarı teslim edildi, bence
tartışılması gereken budur.

Ali Koç gibi bir isim Jesus’a anlatıl-
dığında, herhalde transfer konusunda
zamanla tüm hedeflerine gideceğini dü-
şünmüştür…

Sezona Jesus, savunmada Kim ile
başladı. Ancak bu oyuncu
daha hocasıyla yeni ta-
nışmışken gidiverdi! Gus-
tavo - Perez derken
sezon ortasında iyi bir
stoperin şart olduğu her-
kesin ortak düşüncesiydi,
28 yaşındaki Samet keş-
fedildi, yola onla devam
kararı alındı!

Bu arada geçmiş yıl-
larda Fenerbahçe için

‘vasat’ olarak değerlendiri-
len kadro yapısı, bir tık bile öteye taşı-
namadı. Ali Koç dönemlerinde Sarı
Lacivertlilerin yıldız, lider, tecrübeli bir
oyuncusu neredeyse hiç olmadı.

Örneğin genç Arda’nın bu takımda
kimi örnek alması gerekiyor, uzun bir
tartışma konusu olabilir!

Jesus’u bugün acımasızca eleşti-
renlerin futboldaki teknik bilgisini bile-
mem. Ama Portekizli teknik adama iyi
bir yapılanma sunulmadığını, Alex - Van
Hooijdonk - Anelka - Kuyt gibi yıldız
isimlerin özlemle beklenildiğini rahat-
lıkla söyleyebilirim...

Alex Fenerbahçe’de yıllarca oynadı,
bir kez gece hayatında görüntülenmedi.
İrfancan sezonun en kötü sürecinde
Serdar Aziz ile görüntülenince ‘ Moralim
bozuktu, biraz kafamı dağıtmak istedim
ama yanlış oldu’ diyebildi…

Belki küçük bir örnek ama Fener-
bahçe’nin mevcut kadrosunun sıkıntıla-
rından biri bu görüntüler. Yıldız yok,
lider yok… 

İşte Jesus da ilk kez geldiği bir ül-
kede zaten problemli olan TFF, MHK bir
yanda, siyasete bulaşmış ortam bir
yanda derken böyle de bir Fener-
bahçe’nin teknik direktörlüğünü yap-
maya gayret ediyor..

Siz Jesus’un yerinde olsanız, kendi-
nizi kandırılmış hissetmez miydiniz?

ğız, bazen yönetimi anlamayacağız…
Bunlar gayet normal işin doğal akışı
böyle. Ama işin tartışılmaz gerçeği Fe-
nerbahçe aidiyeti ve sevgisinin bunlar-
dan bağımsız olması. Mantıkla
yürümüyor ki böyle işler! Ben mantıkla
izah edebilir miyim neden on yıldır bir
eski santraforlarımızın gücünde bir
isim bulunamadığını? Veya geçmişte
şu veya bu en iyi oyuncumuzun neden
takımdan çıkarıldığını?

İşte bu nedenlerle sevgili dostla-
rım, sizinle bu sefer bu duyguları pay-
laşıp kritik anlarda hatırlamanız için bu
doğrultuda bazı düşüncelerimi bir
araya getirdim.

Lütfen bir dahaki çıkışlarınızda ak-
lınızda olsun… Anlık duygularınızla
Fenerbahçe ile olan bağlarınızı kıyas-
lamayın. Tabii ki heyecanlanın, sevin-
meye ve bayrağınızı dalgalandırmaya
da hazır olun. Yalnızca, şanssız bir
maçtan sonra köprüleri yakmadan,
pişman olacağınız tavırlara girmeden,
geçmişte yaşananları unutmadan,
gerçekçi taleplerle gelin…. İşte bunu
becerebilirsek inanın ruhumuzun otu-
racağı bu yeni yörüngede herkes ka-
zanır!
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Ben birçok röportajıma başlarken hep şu soruyu so-
rarım “Nasıl Fenerbahçeli oldunuz?” Ama Lara’ya

bu soruyu sormama gerek olmadığını düşünüyorum,
zira yakından tanıdığım babası Alptekin Şahinler’in
nasıl bir Fenerbahçeli olduğunu bildiğim için Lara’nın
da iyi bir Fenerbahçe taraftarı olduğunu tahmin ede-
biliyorum. 
n Şimdi sen anlat bakalım nasıl bir Fenerbahçelisin ve
spor adına neler yapıyorsun?
n Atila Abi,  öncelikle hayatımın ilklerinden biri Fenerbahçeli
doğmak, Fenerbahçeli bir babanın kızı olmak ve ilk röportajımı
da sizin aracılığınızla Süper Fener dergisine vermek. Bu ilkler
benim yaşamımda çok önemli ve öyle de kalacak. 

Önce babamın tavsiyesi ile 4-5 yaşlarında binicilik spo-
runa bağladım. Sürekli olmasa da zaman zaman antren-

NİSAN 2023NİSAN 2023RÖPORTAJ

1

Fenerbahçe sevdası bebeklikten
başlayan, sporun çeşitli 
branşlarını ve okulunu 

bir arada götüren kızımız, 
genç sporcu ve geleceğin 

şampiyon adayı Lara Şahinler,
29 Mart 2010 doğumlu ve 

İstek Vakfı 7C sınıfı öğrencisi. 

Süper FenerSüper Fener

Fenerbahçe takımında en beğendiğim JESUS Dede. 
O bu sezon Fenerbahçe’yi şampiyon yapacaktır, 

buna tüm kalbimle inanıyorum.

Fenerbahçe takımında en beğendiğim JESUS Dede. Fenerbahçe takımında en beğendiğim JESUS Dede. Fenerbahçe takımında en beğendiğim JESUS Dede. 
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Geleceğin Şampiyon Adayı 
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manlara katıldıkça bu sporu da çok sevdim. Babamın bir ar-
kadaşı hafta sonları at binmeye gidiyordu, bir gün biz de
onunla gittik ve ben ilk olarak biniciliğe küçük at Pony ile
başladım. O günden beri bende bir sevda oldu ve 8 senedir
yarışmalara katılıp dereceler alıyorum.  

Binicilik devam ederken Fenerbahçe spor okullarında vo-
leybola başladım, çok da iyi gidiyordu. Pandeminin
olması benim bu branştan bir müddet uzak kal-
mama neden oldu. Her ne kadar o dönemde
online çalışma olsa da sahadaki gibi olma-
dığından ara vermek zorunda kaldım.
Şimdi voleybolu kendi okulumun takı-
mında sürdürüyorum. Ama aklım hep
Fenerbahçe de voleybol kariyerimi
orada sürdürmek istiyorum.
n Yarışlara katılmak binicilikte dere-
celer almak nasıl oluyor biraz açar
mısın?
n Babam beni işinden dolayı antren-
manlara ancak hafta sonları götürebiliyor.
Antrenmanlarda düz biniş ile yarışlar için engel atlama ya-
pıyoruz. Yarışlarda santimine göre katılacağım yarış türüne
göre engel atlıyoruz, bu şekilde hazırlıklar yapıyoruz.
n Yarışlara katılıp dereceler aldın mı?
n Ben kategori olarak yarışmalara önce Pony dediğimiz
küçük atlara binerek başladım. Katıldığım yarışlarda hep ilk
beşe girerek derece aldım. Yaşım ve boyum uzadıkça za-
manla ‘At’a geçtim. Pony’den sonra at bana daha kolay
geldi. Bu kategoriler santim ve zamana göre ayrılıyor, yani ya-
rışlar optimum süre, zamana ve parkur uzunluğuna göre de-
recelendiriliyor. Yarışlara genelde sırasıyla olmak üzere 40-50
yarışçı katılabiliyor. Ama dediğim gibi burada ilk beş binici de-
rece alabiliyor.
n Atları çok seviyorsun, hepimiz çok seviyoruz. Peki in-
sanlar atları neden bu kadar seviyor? Bir de hiç talihsizlik
yaşadın mı, attan düştün mü? 
n Atlar çok hisli ve duygulu hayvanlar sizinle adeta gözleri
ile  konuşuyorlar. Onları sevmemek elde değil. Evet attan
çok düştüm, bu hem normal binişte hem yarışmalarda oldu.

Türkiye Şampiyonası’nda engel atlarken mani erken kalktı ben
onu ayarlayamadım o nedenle düştüm. Bu düşüşler bu sporun
doğasında var.

Çok küçük yaşta katıldığım yarışlarda kura çekerek ka-
zandığım kupalar var. Ayrıca derece alarak kazandığım ku-
paların yanı sıra Gebze, Gürman ve Maslak yarışlarında

birinciliklerim var. Bu branşta hedefim antrenörüm
gibi binici olmak.

n Lara, senin bu yaptığın çalışmalar içinde
futbol nerede?

n Fenerbahçe futbol aşkımın vazgeçilmez
bir parçası. Tüm maçları maraton üstte
babamla birlikte en ön sırada izlerim. Ta-
kımı 90 dakika hiç susmadan destekli-
yorum. Bu sene belki yaşımdan olabilir
bayağı fanatikleştim. Çok küçük yaşlar-
dan itibaren evde olsun statta olsun
maçları kaçırmadan seyretmeye çalışı-

yorum. Fenerbahçe’ye laf eden en yakı-
nımda olsa onu hayatımdan çıkarırım.

n Fenerbahçe’de ve Avrupa’da beğendiğin oyuncular
kimlerdir? 
n Fenerbahçe de en beğendiklerimin başında Jesus Dede,
Arda, Altay, Batshuayi, Ferdi, Emre Mor ve bu sezon gol kralı
olacak olan Valencia geliyor. Eski kaptanlarımızdan Alex ile
Roberto Carlos unutamadığım oyuncular ve benim hep favo-
rim olmuşlardır. Avrupa’da beğendiklerim, Messi, Ronaldo,
Mbappe ve Neymar.
n Fenerbahçe şampiyon olur mu? Kadın futboluna ilgin
var mı?
n Fenerbahçe bu sezon şampiyon olacaktır bunu hissediyo-
rum. Basket maçlarına çok gittim ama yakından takip etme
imkânım olmuyor. Kadın futbolu için önce babamdan bana
tozluk, tekmelik ve krampon almasını istiyorum, formam ve
şortum var. Bu ne demek ben kadın futbolu da oynayabili-
rim. Fenerbahçe’de genç kız futbol takımı da kuruldu sanırım. 
n Lara’cım röportaj için teşekkür ediyorum. Herşey güzel
gönlünce olsun.
n Ben teşekkür ederim Atila Abicim. 
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“Attan düşmek bu sporun doğasında var”
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Bu soru genelde rakip takım ta-
raftarlarının dalga geçmek için
sorduğu sorudur.  Uzun zaman-

dır ara ara bu sözlerle yolumu
kesen dostlarıma söyleyecek bir söz
bulamadığımdan ancak umudu-
muzu yitirmedik yakında toparlarız
diyerek geçiştiriyorum.

Fenerbahçe yönetimi hiç bekle-
mediğimiz olumsuz yönde pek
çok ilkleri yaşatmaya devam edi-
yor...                                                                    

Özellikle son dönemde alınan
kötü sonuçlar tribünleri çıldırttı. Ta-
raftar yönetimi protesto etmeye baş-
ladı.  5.yılın sonuna gelen yönetim
bir önceki yönetimden kalan borçları
çok iyi yöneterek iyi bir mali iş çı-
kardı. Sonrasında transferlerde ya-
pılan yanlışlar kulübün mali açıdan
çok daha büyük borc altına girdiğini
gözlemliyoruz.

Aziz Yıldırım yönetimin de 20 yıl Ka-
dıköy yıkılmaz bir kaleyken  “Burası
Kadıköy Buradan Çıkış Yok” sloganı da
yalan oldu. GS 20 yıl sonra Kadıköy de
3-0 maç kazandı, tarihinde yaşanmamış
bir skor, BJK 15 yıl sonra 4-2 gibi net bir
skor hem de 10 kişi ile. Trabzon 23 yıl,
Gençlerbirliği 21, Göztepe 21, Sivasspor
7 yıl sonra Kadıköy de maç kazanan ta-
kımlar arasında yer aldılar.                                                                    

Bunun yanısıra Cenk Tosun kariye-
rinde ilk kez Fenerbahçe'ye gol attı.
Şenol Güneş ise kariyerinde Saracoğ-
lu'nda ilk kez maç kazandı. Bu kötü so-
nuçlar ister istemez bu yönetimin
defterine yazılmış oldu.

Fenerbahçe taraftarı sezon kombine-
sini, sezon formasını, tişörtünü, eşofma-
nını aile bireyleri ile birlikte alıyor. Kulüp
ve takım aşkı için ekonomik şartların zor-
luğuna rağmen bu harcamaları yapıyor.
Diğer tarafta harçlığından biriktirip bilet
alarak maçlara gelen taraftarlarımız var.
Son BJK maçının birinci devresinde,
sağımda 17 yaşlarında bir genç arka-
daşım yerine hiç oturmadan zıp zıp
zıpladı, takımını var gücüyle destekledi.
2. yarıda sanki o genç kardeşim gitti
yerine sakin üzgün maçı seyreden bir
genç geldi. Çok yazık.

Sol yanımda ise, maça annesi ile gel-
miş olan sporcu Emir 11 yaşında hüngür
hüngür ağladı, çok zor teselli edebildik.
Annesi İlke Hanım, “Emir hala bir derbi
galibiyeti görmedi dedi”. Bunlar gibi o
yağmurda stadı dolduran taraftarlar bunu

hiç haketmiyor.                                                                                  
Bu kötü gidişata çare olabilecek tek

kurum yine yönetimdir. Fenerbahçe bu
değil. Biz hala  2007-2008 şampiyonlar
ligi maçlarını seyrederek teselli bulurken,
takımımızın da o günlerdeki başarıyı ya-
kalamasını umuyoruz. 

Burada sorumlular Fenerbahçe’yi yö-
netenlerdir. Yanlışları düzeltecekte de
yine onlardır, yapamıyorlarsa görevi bir
bilene devretmeliler. Bugün aynı durumu
ülkemizin yönetiminde de yaşıyoruz.
Seçim neden yapılıyor? Çünkü yönetile-

miyoruz. Fenerbahçe’nin menfaatleri
en üst düzeydedir. Tarihe adını altın
harflerle yazdırmış bir kulübe bunlar
hiç yakışmıyor. 

Bizlerinde destek verdiği ve
büyük umutlarla Fenerbahçe’nin ba-
şına getirilen JESUS maalesef biz-
leri çok üzdü. Beklentilerin dışında
bir takım oluşturması herkesin tepki-
sine sebep oluyor, sürekli yanlış
kadroyla maç kazanmayı umut
etmek hayalindeler. Oyuncu seçi-
minde yapılan yanlışlardan sa-
dece bir tanesi PEDRO, bu oyuncu
mevkisinde çok ağır kalıyor, hocanın
her maça bu oyuncu ile çıkması,
Pedro’nun maç başı da para aldığı
için mi tercih ediliyor sorusunu akla
getiriyor. 

Şampiyonluk umutları mucizelere
kalınca, gözler Türkiye kupasına

çevrildi. Çeyrek finalde Kayserispor’u 4-
1 yenen Fenerbahçe, yarı finalde Sivass-
por ile karşılaşacak. Hiç olmazsa bu
kupa ile avunuruz. 

Bir önemsediğim konu da şu, ben bir
yüksek divan kurulu üyesi olarak Fener-
bahçe’yi halkın kulübü olarak bilirdim,
gördüğüm bazı örneklerden sonra
bunun böyle olmadığına dair bir kanaat
oluşmaya başladı.

Maçlarda seremoniye çıkan çocuklar-
dan ücret alınıyor olması bence çok yan-
lış, Fenerbahçelilik ruhunu bugünün
çocuklarına, yarının da gençlerine para
ile aşılayamazsınız. Onları bu tip organi-
zasyonlarla daha çok desteklenerek Fe-
nerbahçe ruhunu aşılamalı ve daha çok
sevmelerini sağlamalısınız. Bu seremo-
nilerde bazı büyük kulüplerimiz bu hiz-
meti ücretsiz veriyorlar. 

İnşallah en kısa zamanda bu kötü
gidiş son bulur mucize de olsa başarı
gelir.

Bir diğer konuda Fenerbahçe forma-
larının fiyatı. Fenerium ürünlerinde
başta forma ve çocuk ürünlerinde taraf-
tarlarımız fiyatları aşırı yüksek bulmakta-
dır. Fenerbahçe taraftarları müşteri
olarak görülmemelidir.

Her taraftar lisanslı forma almak ister,
fiyatlar yüksek olunca, işportada satılan
çakma formalara rağbet daha fazla olu-
yor. Halbuki lisanslı formaların fiyatları
makul bir seviyede tutularak herkesin li-
sanslı formalara ulaşmasını sağlanmalı-
dır. Böyle olması halinde, kulübün daha
fazla kazancı olacağı kesindir.

NİSAN 2023 BAŞKENT’TENSüper FenerSüper Fener
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NE OLACAK BU 
FENERBAHÇE’NİN

HALİ ?..

GS’nin 20 yıl sonra Kadıköy’de 3-0 kazandı, 
BJK 15 yıl sonra 4-2 gibi net bir skor ve hem de 10 kişi ile kazandı,

Trabzon 23 yıl sonra, Gençlerbirliği 21 yıl, Göztepe 21 yıl, Sivasspor 7 yıl sonra Kadıköy’de maç kazanan takımlar arasında.                                                                       
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Süper Lig’in 27. haftasında, Kadı-
köy'de Fenerbahçe ile Beşiktaş,
50 Bine yakın seyirci önünde koz-

larını paylaştı. Lider GS’ın kazandığı
haftada Fenerbahçe, derbide beraber-
liğe bile razı değildi ancak maçı 4-2
kaybetti. Jorge Jesus’un ekibi, taraftarı
önünde kazanmak istiyordu. Fakat ol-
madı, Jorge Jesus gene takımı üçlü
savunma ile sahaya sürdü. KİM var-
ken, O’nun sayesinde oyunu kurtarı-
yordu fakat o gittikten sonra olmayan
“B” planını devreye sokmadı. Sahaya
çıkan ilk 11 bile hatalıydı ve daha
sonra yapılan değişiklikler de üstüne
tuz biber ekti. Yani Jesus bir kez daha
sınıfta kaldı.

Bir diğer en büyük eksiklikde arkada
savunmanın kaçırdıklarını toplayacak

bir kaleci yoktu. İki kalecinin karşı kar-
şıya kaldıkları birer pozisyonda Mert
GÜNOK 27. dakikada mükemmel çı-
kışı ile topla kale direkleri arasındaki
açıyı doğru kapatarak topu çeldi.

Altay’ın Remington’un 25 metreden
vurduğu topa; gene kale çizgisinden
yaptığı hamle ile yetişmesi mümkün
değildi. Altay’ın en önemli zafiyetlerin-
den biri olan kale çizgisine yakın oy-
nayarak böylece yediği bilmem kaçıncı
gol oldu.

Sen Sn Ali KOÇ ticarethaneye çe-
virdiğin Fenerbahçe’de hedefinin iyi bir
Fenerbahçe yaratmak yerine teklif
gelen futbolcuları satarak para kazan-
mayı amaç edindin ve sonuç ortada.
Buraya kadar. Sadece o değil sen Fe-
nerbahçe’yi akılla değil duygularınla

yönetiyorsun. Çok iyi bir Fenerbahçeli
olabilirsin ama bir başkan gibi değil
daha çok bir taraftar gibi duygusal ka-
rarlar alıyor ve sonunda hüsrana uğru-
yorsun. Ben sezon başından beri bu
kaleci ile şampiyon olamayacağımızı
bağıra bağıra söylüyorum ama dinle-
yen yok. Biz şu anda GS’ın 6 puan
önünde olmamız gerekirken 6 puan ge-
risinden geliyoruz. 

Neden? 
Yediğimiz hatalı goller sonunda kay-

bettiğimiz maçlardan. 
Derbilerde sahamızdaki 23-24 yıllık

yenilmezlik ünvanımız senin döne-
minde yerle bir oldu. Son 2 derbide ye-
diğimiz gol sayısı 7. Hiç böyle yenilgiler
yaşamamıştık. 

NİSAN 2023KALEDEKİ AÇI Süper FenerSüper Fener

Süper Lig’in 27. haftasında, Kadı- bir kaleci yoktu. İki kalecinin karşı kar- yönetiyorsun. Çok iyi bir Fenerbahçeli

ŞİMDİ İSTEDİĞİN YERE GİDEBİLİRSİN. 
BURAYA KADAR, YEMEYENİN MALINI YERLER...

ŞİMDİ İSTEDİĞİN YERE GİDEBİLİRSİN. 
BURAYA KADAR, YEMEYENİN MALINI YERLER...

SABOTAJ

ALİ CANBÜLENT ARSLAN

bulent.arslan@kaledekiaci.com

Mert’in topla kale direkleri arasındaki 
açıyı kapatarak kurtardığı  Valencia’nın şutu...

Altay’ın 25 metreden, çizgide kalarak yediği gol...
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HOCALARIN MAÇI İDİ
İki kurt hocanın planlarının ve taktik

savaşının kazananı Şenol Güneş oldu.
Dev derbiyi cezası nedeniyle tribünden
izleyen Jesus ilk yarıda sevinen taraftı.
Zira takımı hem taraftar desteğiyle ve
hem de maçın başındaki press gücü ile
daha baskılı oynuyordu. 41. dakikada
Enner Valencia'nın penaltıdan attığı golle
soyunma odasına 1-0 önde gitmişti. 

Lider GS'ın 14, bir maçı eksik olan
Fenerbahçe'nin de 5 puan gerisinde 3.
durumda bulunan Şenol Güneş yöneti-
mindeki Beşiktaş, Kadıköy'e mutlak gali-
biyet parolasıyla çıktı. Formda olan Cenk
ve Aboubakar’a Ghezzal’ın da tam olarak
hazır halde olması sonrasında Beşiktaş,
etkin üçlüsüyle Kadıköy’den zaferle ayrıl-
mayı hedefliyordu

İkinci devreye de Kanarya hızlı baş-
ladı ve 51. dakikada bir penaltı daha ka-
zandı.  Ancak Valencia bu kez penaltıyı
direğe nişanladı ve kaçırdı. Welinton bu
pozisyonda ikinci sarıdan kırmızı kartla
oyundan atıldıktan sonra Kartal 10 kişi ile
daha güçlü bir futbolsergilemeye başladı.
Oyun da buradan sonra döndü.

İkinci yarının başında oyuna giren
Redmond 58. dakikada ortaladığı topa,
Cenk kafayı vururken bizim kale-
cimiz gene kale çizgisindeydi,
böylece skora denge geldi. 62. da-
kikada yine Redmond, Cenk'i sa-
vunma arkasına kaçırdı, milli
forvet takımını Kadıköy'de 2-1 öne
geçirdi. 75'te de iki golün asistini
yapan Redmond bu kez kendisi
sahneye çıktı ve skor 1-3 oldu.
90+1'de Redmond bir asist daha
yaptı, Aboubakar farkı 3'e çıkarttı.
Maçın skorunu 90+5'te İrfan Can
Kahveci belirledi: 2-4.

Bu arada Arda’nın penaltıyı kendisinin
aldığı, hakemi aldattığı yönünde iddialar
vardı. Ancak resimde de gördüğünüz gö-
rüntüden anlaşılacağı üzerine Umut’un
son anda Arda’ın ayak ucuna basmasıyla
canı yandı ve kendini yer bıraktı. O, ha-
kemi aldatacak karakterde bir oyuncu ke-
sinlikle değil. 

10 kişi kalan Beşiktaş karşısında 1-
0'lık üstünlüğünü koruyamayan Fener-
bahçe rakibi Galatasaray'ın kazandığı
haftada şampiyonluk yarışında ağır yara
aldı. Beşiktaş ise Fenerbahçe'yle puan
farkını maç fazlasıyla 2'ye indirerek yeni-
den umutlandı.

GERGİNLİK KUPAYA’DA 
YANSIDI AMA KAZANMAYI 
BİLDİK
Ziraat Türkiye Kupası son 16 turu rö-

vanşında Fenerbahçe ve Hes Kablo
Kayserispor'un karşı karşıya geldiği
maça Fenerbahçe Beşiktaş yenilgisinin
verdiği gerginlikle çıktı.

Fakat aldığı bu galibiyetle kupada
moral buldu. Dört büyüklerin kâbusu olan
Kayserispor ile çeyrek final kapışma-
sında karşılaşan Sarı-Lacivertliler saha-
dan Emre Mor (2), Serdar Dursun ve
Arda Güler'in golleriyle 4-1'lik galibiyetle
ayrıldı ve yarı final biletini kaptı. 

Daha 8. dakikada Emre’nin çok güzel
plasesi ile 1-0 öne geçti. Ancak daha 10
dakika geçmeden maalesef gene kaleci-
mizin altı pas çizgisine yapışıp kalma-
sıyla, mükemmel bir uzanışla alması
gereken topa Dimitrios Kolovetsios kafa
vuruşuyla topu ağlarla buluşturdu. O po-
zisyonda yapabileceği hiç bir şey yoktu
çünkü ayak pozisyonu da topa yüksele-
cek pozisyonda değildi.. 

İkinci devrede de Fenerbahçe’nin üs-
tünlüğü sürdü. 59'da Serdar Dursun, ka-
leci Cenk Gönen'in hatasında topu

filelerle buluşturdu. 90. da-
kikada ise takımımızın
genç yıldızı Arda Güler
sahneye çıktı ve mükem-
mel bir vuruşla maçın sko-
runu belirledi. Böylece
Fenerbahçe maçı 4-1 ka-
zandı ve moral buldu. Yarı
finalde Sivasspor'un rakibi
oldu. Kupada yarı final kar-
şılaşmaları 3-4-5 Mayıs ta-
rihlerinde oynanacak. 
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Fenerbahçe Opet Kadın Voleybol Takımımız,

CEV Şampiyonlar Ligi yarı final ilk maçında
VakıfBank’a konuk oldu. Sarı Melekler baş-

tan sona üstün oynadığı maçı 3-0 kazandı ve
final yolunda önemli avantaj elde etti. Karşılaş-
manın setleri 10-25, 23-25, 20-25 tamamlandı.
Maçın rövanşı 13 Nisan Perşembe akşamı Bur-
han Felek Vestel Voleybol Salonu’nda oynana-
cak.

Mücadeleye Melissa Vargas, Hristina Vuch-
kova, Macris Carneiro, Arina Fedorovtseva, Eda
Erdem Dündar, Ana Cristina De Souza altısı ve
libero Gizem Örge ile başlayan Sarı Melekler;
sette ilk bölümü 6-12 önde geçti. Çok rahat bir
oyunla farkı açan Sarı Melekler, ilk seti 10-25
önde tamamladı.

İkinci set karşılıklı sayılarla başladı. (11-11)  İki
takımın da birbirine üstünlük kuramadığı sette
skor 23-23’te bir kez daha eşitlendi. Cansu’nun
kullandığı servis turunda iki sayı alan Sarı Melek-
ler, seti 23-25 kazandı.

Üçüncü sete 4-0’lık seri ile başlayan Fener-
bahçe Opet, Ana Cristina De Souza ile skoru

10-16’ya getirdi. Vakıfbank’ın takımın
geri dönüş çabasına izin vermeyen

Zoran Terzic’in öğrencileri seti 20-
25, maçı da 3-0 kazandı.

NİSAN 2023VOLEYBOL Süper FenerSüper Fener

Fenerbahçe Opet Kadın Voleybol Takımımız,
CEV Şampiyonlar Ligi yarı final ilk maçında

Fenerbahçe Opet, deplasmanda
oynadığı maçta rakibini 
3-0'lık skorla geçti ve final için
büyük avantaj yakaladı.

1 Fenerbahçe Opet, deplasmanda

TEŞEKKÜRLERFenerbahçe Opet: 3

VaKIFbanK: 0

Deplasmandan büyük avantajla döndük

Karşılaşmanın setleri
10-25, 23-25, 20-25

tamamlandı.

libero Gizem Örge ile başlayan Sarı Melekler;
sette ilk bölümü 6-12 önde geçti. Çok rahat bir
oyunla farkı açan Sarı Melekler, 
önde tamamladı.

İkinci set karşılıklı sayılarla başladı. (11-11)  İki
takımın da birbirine üstünlük kuramadığı sette
skor 23-23’te bir kez daha eşitlendi. Cansu’nun
kullandığı servis turunda iki sayı alan Sarı Melek-
ler, seti 23-25 kazandı.

Üçüncü sete 4-0’lık seri ile başlayan Fener-
bahçe Opet, Ana Cristina De Souza ile skoru

10-16’ya getirdi. Vakıfbank’ın takımın
geri dönüş çabasına izin vermeyen

Zoran Terzic’in öğrencileri 
25, maçı da 3-0 kazandı.

Karşılaşmanın setleri
10-25, 23-25, 20-25
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Maç sonunda Kaptanımız Eda Erdem Dün-
dar ikinci maçın önemine dikkat çekerek
şöyle konuştu: 

“İlk maçı deplasmanda bu skorla ka-
zanmak, çok çok değerli. Takım arka-

daşlarımı kutluyorum. İlk set çok iyi
servis attık ve hücumlarda çok
iyiydik. İkinci sette çok basit ha-
talar yaptık ama direndik. Ke-
sinlikle bırakmadık. Önde
olduğumuz sette geriye düştük
ve sonrasında geriden gelerek

kazandık. Bence bu VakıfBank’ın
direncini bozdu. Sahada çok
güzel enerji vardı. Herkes birbi-
rine yardım etti. Oynadığımız
oyundan keyif aldık. 

Takımda çok güzel arkadaşlık
ortamı var, bu da sahaya yansı-
yor. Taraftar da çok güzeldi. Bu
maçı unutacağız. İkinci maç çok

çok daha önemli. Evimizde taraftar-
larımızın desteğiyle inşallah To-
rino’ya gideceğiz.  7. adamın çok
güzel besteleri var. İnşallah ikinci
maçta da bu güzel iletişimi sürdü-
rüp, beraber Torino’ya gidece-
ğiz.”

1

2023 NİSAN VOLEYBOLSüper FenerSüper Fener

19 sayıyla oynayan Melissa Vargas,
maçın skoreri oldu ve MVp seçildi.

SARI MELEKLER
rÖVanŞ 13 nİSan

perŞeMbe 
bUrhan FeLeK’te

Kaptan 
eda erdem Dündar: 

Mşöyle konuştu: 
“İlk maçı deplasmanda bu skorla ka-
zanmak, çok çok değerli. Takım arka-

daşlarımı kutluyorum. İlk set çok iyi
servis attık ve hücumlarda çok
iyiydik. İkinci sette çok basit ha-
talar yaptık ama direndik. Ke-
sinlikle bırakmadık. Önde
olduğumuz sette geriye düştük
ve sonrasında geriden gelerek

kazandık. Bence bu VakıfBank’ın
direncini bozdu. Sahada çok
güzel enerji vardı. Herkes birbi-
rine yardım etti. Oynadığımız
oyundan keyif aldık. 

Takımda çok güzel arkadaşlık
ortamı var, bu da sahaya yansı-
yor. Taraftar da çok güzeldi. Bu
maçı unutacağız. İkinci maç çok

çok daha önemli. Evimizde taraftar-
larımızın desteğiyle inşallah To-
rino’ya gideceğiz.  7. adamın çok
güzel besteleri var. İnşallah ikinci
maçta da bu güzel iletişimi sürdü-
rüp, beraber Torino’ya gidece-
ğiz.”ğiz.”

19 sayıyla oynayan Melissa Vargas,
maçın skoreri oldu ve MVp seçildi.

aç sonunda Kaptanımız Eda Erdem Dün-
ikinci maçın önemine dikkat çekerek

11Kaptan 
eda erdem Dündar: 

Maç sonunda Kaptanımız 
dar ikinci maçın önemine dikkat çekerek
şöyle konuştu: 

İkinci maç çok 
çok daha önemli
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Geçtiğimiz ay Türkiye ile Hırvatistan arasında oyna-
nan EURO 2024 Elemeleri D Grubu ikinci hafta
maçı öncesinde Hırvatistan Milli Takımı Teknik Di-

rektörü Zlatko Daliç,  düzenlediği basın toplantısında,
bir muhabirin, "Artık eskisi gibi genç Hırvat oyuncu-
ları göremiyoruz. Hala Modric'i biz genç olarak gö-
rüyoruz. Yeni gençler geliyor mu?" sorusuna verdiği
yanıtla Türk futbolundaki acı gerçeği gözler önüne serdi.
Deneyimli Teknik Direktör; “Biz, 3,5 milyonluk bir ül-
keyiz, siz ise 80 milyonluk bir ülkesiniz. Bizim için
oyuncu çıkarmak daha zor. Bursa, 3 milyonluk bir
şehir. Biz ise 3,5 milyonluk bir ülkeyiz. Biz Dünya Ku-
pası'nda 3. olduk. Nasıl olduğumuzu siz kendinize
sorun." dedi.

Burada hemen aklımıza Almanların en
önemli altyapı hocalarından Dietre Wise'ın
dediği gibi "Bir tarladan mahsul almak
için o tarlayı sürmek lazım" sözü aklı-
mıza geliyor. 

Futbolda bizden ileride 3-5 ülkenin
nüfuslarına bakalım. 

Hırvatistan 3,5 milyon, 
Belçika 11 milyon, 
Hollanda 17 milyon 
Ve Danimarka 6 milyon 
Demek ki bu işlerin nüfus ile

alakası yok. Plan program alt
yapı ve liyakatle alakası var.
Önce Federasyon olarak sil-
kinip kendine geleceksin, 

l Futboldan bir haber
iş adamlarını reklamlarını
yapsınlar diye Federas-
yona almayacaksın,

NİSAN 2023 BAŞKENT’TENSüper FenerSüper Fener
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Geçtiğimiz ay Türkiye ile Hırvatistan arasında oyna-
nan EURO 2024 Elemeleri D Grubu ikinci hafta
maçı öncesinde Hırvatistan Milli Takımı Teknik Di-

YETENEK ÇOK İMKâN YOK

,  düzenlediği basın toplantısında,
"Artık eskisi gibi genç Hırvat oyuncu-

ları göremiyoruz. Hala Modric'i biz genç olarak gö-
sorusuna verdiği

yanıtla Türk futbolundaki acı gerçeği gözler önüne serdi.
“Biz, 3,5 milyonluk bir ül-

keyiz, siz ise 80 milyonluk bir ülkesiniz. Bizim için
oyuncu çıkarmak daha zor. Bursa, 3 milyonluk bir
şehir. Biz ise 3,5 milyonluk bir ülkeyiz. Biz Dünya Ku-
pası'nda 3. olduk. Nasıl olduğumuzu siz kendinize

eçtiğimiz ay Türkiye ile Hırvatistan arasında oyna-
nan EURO 2024 Elemeleri D Grubu ikinci hafta
maçı öncesinde Hırvatistan Milli Takımı Teknik Di-

YETENEK ÇOK İMKâN YOK

,  düzenlediği basın toplantısında,
"Artık eskisi gibi genç Hırvat oyuncu-

ları göremiyoruz. Hala Modric'i biz genç olarak gö-
sorusuna verdiği

yanıtla Türk futbolundaki acı gerçeği gözler önüne serdi.
“Biz, 3,5 milyonluk bir ül-

keyiz, siz ise 80 milyonluk bir ülkesiniz. Bizim için
oyuncu çıkarmak daha zor. Bursa, 3 milyonluk bir
şehir. Biz ise 3,5 milyonluk bir ülkeyiz. Biz Dünya Ku-
pası'nda 3. olduk. Nasıl olduğumuzu siz kendinize

eçtiğimiz ay Türkiye ile Hırvatistan arasında oyna-
nan EURO 2024 Elemeleri D Grubu ikinci hafta
maçı öncesinde Hırvatistan Milli Takımı Teknik Di-

Zlatko Daliç

Burada hemen aklımıza Almanların en
önemli altyapı hocalarından 

"Bir tarladan mahsul almak
için o tarlayı sürmek lazım"

Futbolda bizden ileride 3-5 ülkenin

Hırvatistan 3,5 milyon, 

Ve Danimarka 6 milyon 
bu işlerin nüfus ile
Plan program alt

yapı ve liyakatle alakası var.
Önce Federasyon olarak sil-
kinip kendine geleceksin, 

Futboldan bir haber
iş adamlarını reklamlarını
yapsınlar diye Federas-

Burada hemen aklımıza Almanların en
önemli altyapı hocalarından Dietre Wise'ın

"Bir tarladan mahsul almak
için o tarlayı sürmek lazım" sözü aklı-

Futbolda bizden ileride 3-5 ülkenin

Hırvatistan 3,5 milyon, 

Ve Danimarka 6 milyon 
bu işlerin nüfus ile
Plan program alt

yapı ve liyakatle alakası var.
Önce Federasyon olarak sil-
kinip kendine geleceksin, 

Futboldan bir haber
iş adamlarını reklamlarını
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l Futboldan anlıyor diye kendini beğenmiş Futbol
emekçilerine tepeden bakan ülke gerçeğinden çok
uzakta kişileri de Federasyonun önünden bile geçirme-
yeceksin,

l Eğitimciyi iyi seçeceksin, TÜFAD’ a para kazandır-
mak için ver parayı al antrenörlük lisansını deyip haya-
tında ayağına Futbol topu değmemiş insanları antrenör
yapmayacaksın, beş günlük kursla yaptığın antrenörden
alt yapıya hiçbir katkı sağlayamazsınız. 

l Sözde alt yapıya katkı sağladığını düşündüğünüz
Futbol Okullarına bir düzenleme getirip hem ülke ekono-
misine hem de Futbol alt yapıya kaynak sağlamalısınız. 

Bugün sayıları 20 bini aşan bu sözde okullar para

tuzağından başka bir şey değil. Büyük kulüplerin futbol
okullarına baktığımızda yılda; eğitim ücreti, malzeme ve
kamp ücretleri dahil 50 bin lira civarı bir ücret ödeniyor.
Asgari ücretle çalışan işçi ise yılda bugünün maaşıyla
102 bin lira alıyor. Bu şartlarda asgari ücretli bir işçinin
çocuğu istese de böyle bir Futbol Okuluna gidemez.
Böyle bir para tuzağıyla futbolcu yetiştiremez ve sağ-
lıklı bir alt yapı oluşturamayız. 

Baktığımızda amatör liglerin de hali içler acısı, çocuk-
ları futbol okullarında yetiştirip bölgesel liglerde oynatı-
yoruz. Bir sezonda oynadığı azami maç sayısı gruplara
kalmazsa 14, evet bir yaş grubunda ki çocuğu sezo-
nunda 14 maç oynatarak alt yapıya kazandırmaya çalı-
şıyoruz. Oysa bu sayı Belçika’da, Hollanda’da,
Almanya’da 24-36 arası müsabakaya çıkıyor. Bıraka-
lım yaş gruplarını bizde BAL Ligi’ndeki oyuncular se-
zonda azami 28 maç oynanıyor. 

Futbolcu nasıl yetişecek, amatör kümeden, Bal Ligin-
den, 3. ligden 2. ligden, 1. ligden yetişecek. Takım sayı-

sını, futbolcu sayısını artırmakla, futbolcu yetişmesini dü-
şünmek futbolun içinden gelmeyen hayalperestlerin işi-
dir. 

Belçika'nın, Hollanda’nın, Almanya’nın, Portekiz’ in,
Hırvatistan’ın her mahallesinde futbol okulları yok.

Her kulübün alt yapısı ve alt yapı tesisleri var. Alt ya-
pıya veya futbol okullarına parası veya gücü olan değil
yeteneği olan giriyor.

En büyük makamdan telefon gelse bile yeteneği
yoksa kapıdan içeri sokmuyorlar.

Alt yapının başında üst düzey futbol oynamış isimler
var.

Her sene alt yapıdan A takıma isim monte ediyor-
lar.

19 yaşında gelişimini tamamlamış futbolculara çok
gençsin diyerek 2 alt ige yollamıyorlar. Gençleri sahaya
sürmekten korkmuyorlar.

Yani futbolu para ve siyasete sokmadan sadece oyun
olarak gördükleri  için, işi bilenlere teslim ettiklerinden
başarılılar. Bakın Benfica’ya Futbol Akademisi’ni kurduğu
2006 yılından bugüne yetiştirip sattığı futbolcularından
sağladığı kar 1 milyar euro’ nun üzerinde. 

Sonuç olarak ektiğimizi biçiyoruz. Geleceğimiz
olan çocuklara yatırım yaptığımızda kazanacağımızdan
emin olabilirsiniz.  Yeteneğimiz çok ama onları eğitip iş-
leyip alt yapıya kazandıracak eğitimcilere sağlanan im-
kanlar kısıtlı, bu imkan sağlanıp doğru kişilerle yola
çıkıldığında Benfica örneğinde olduğu gibi alt yapıdan
yetişen futbolculardan milyarlar kazanmak işten bile
değil.

NİSAN 2023BAŞKENT’TEN Süper Fener

Benfica'nın gençlik akademisinde, 9 saha bulunuyor
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NİSAN 2023NİSAN 2023GÜNDEM Süper FenerSüper Fener

Maçta ilk dakikadan itibaren
zaman çalan Dmitrovic’e mi? 

Sevilla’nın ekmeğine yağ süren 
taraftaramıza  mı kızalım?

Maçta ilk dakikadan itibaren

YAZIK OLDUYAZIK OLDU
Son 16’da veda ettik

Avrupa Ligi Son 16 Turu rövanş maçında Sevilla ile karşılaşan ekibimiz,
2-0’ın rövanşında rakibini 1-0 yense de elenmekten kurtulamadı.

Ancak Kadıköy’deki maçta skor 1-0’ken bazı taraftarlar Sevilla kalecisini
yabancı madde yağmuruna tuttu.  Herkesin hemfikir olduğu Fener-
bahçe’nin ikinci golünün adeta geliyorum diye haykırdığı o anlarda Mi-
gros tribünün maçı rakibe adeta hediye ettiğiydi. 

Karşılaşmada yaşanan uzun süreli duraklama neticesinde oyunu soğu-
tan Sevilla, Kadıköy’den çeyrek final biletini alarak ayrıldı.

UEFA Avrupa Ligi Son 16 Turu rövanş maçında Fenerbahçe, Sevilla ile
karşı karşıya geldi. İspanyol ekibinin kalecisi Dmitrovic'in maç içerisinde
taraftarı tahrik etmesi maçın önüne geçti. Öte yandan Dmitrovic'in yerde
kaldığı pozisyonda yapılan tedavinin görüntüsü şaşkınlık yarattı.

k

k

k
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2023  NİSAN

1

RÖPORTAJSüper Fener

Kulüp, Sevilla ile oynanan Avrupa Ligi rövanş
karşılaşmasında sahaya yabancı madde atan
taraftarlarla ilgili önemli ve tarihi bir karar aldı...

Sarı lacivertli kulüpten yapılan açıklamada,
Takımımızın turu geçmek adına sorumlulukla son ana
dek mücadele ettiği, tribünlerimizin bu sorumluluğu
paylaşarak bir an olsun durmaksızın Takımımıza eşsiz
destek verdiği maçta,
Fenerbahçemizin baskı ve oyun üstünlüğünü ele
geçirdiği dakikalarda sahaya atılan cisimlerle bu birlik-
teliğe ve mücadeleye bu şekilde zarar verilmesi kabul
edilebilir değildir.
Kulübümüzün bu konu ile ilgili bizzat tespit ettiği 7
kişinin süresiz olarak stadımıza girişinin yasak-
landığını bildiririz..

7 
taraftar

tespit
edildi! 

Cezaları
kesildi

Avrupa'da kalan 3 temsilcimizin de yolculuğu sona erdi. 
Bununla birlikte Türkiye 20. sırada başladığı sezonu 

12. sırada bitirerek 8 sıra kaydetti.

Basel'in performansına
göre, ülkemizin 13. sı-
raya düşme ihtimali bu-
lunuyor. Türkiye her iki
şartta da, 2024-25 se-
zonunda UEFA turnuva-
larına 5 takım
gönderecek. Şampiyon-
lar Ligi'ne 2 takım, 
Avrupa Ligi'ne 1 takım, 
Konferans Ligi'ne ise 2
takım gidecek. 

Avrupa'da kalan 3 temsilcimizin de yolculuğu sona erdi. 
Bununla birlikte Türkiye 20. sırada başladığı sezonu 

8 sıra yükseldik 
12. sırada tamamladık

Spor Toto Süper Lig
şampiyonunun 2024-25
sezonundan UEFA Şam-
piyonlar Ligi'ne doğru-

dan gidebilmesi için
UEFA ülke puanı sırala-

masında ilk 10 ülke içe-
risinde yer alması

gerekiyordu ancak 3 ta-
kımın birden elenme-
siyle birlikte bu şans

ortadan kalktı. 

Süper FenerSüper FenerSüper FenerSüper FenerSüper Fener

Avrupa'da kalan 3 temsilcimizin de yolculuğu sona erdi. 
Bununla birlikte Türkiye 20. sırada başladığı sezonu 

Avrupa'da kalan 3 temsilcimizin de yolculuğu sona erdi. 
Bununla birlikte Türkiye 20. sırada başladığı sezonu 

8 sıra yükseldik 

Spor Toto Süper Lig
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Ramazan sürecince hangi spor da-
lıyla uğraşılırsa uğraşılsın ciddi
mineral ve su kayıpları yaşana-

caktır. Aslında oruç tutulmayan dö-
nemle karşılaştırılınca oruç tutulan
dönemde egzersizde oluşan bu kayıp-
ların miktarı açısından ciddi bir farklılık
yoktur (bkz kaynak 1). Tek ve önemli
farklılık oruç tutulan dönemde bu ka-
yıpların hemen yerine konma şansının
olmamasıdır. Bu da vücudun zayıf düş-
mesine neden olabilir. Dolayısı ile oruç
tutanların spor için günün serin saatle-
rini tercih etmeleri gerekir.

Sağlıklı yaşam için Spor 
yapanlara önerilebilecek 
en kolay ve en az riSkli 
aktivite nedir? 

İftar öncesi veya iftarı takip eden sa-
atlerde (1-2 saat sonra) yapılacak yü-
rüyüşler sağlıklı yaşam için en kolay ve
ideal olanıdır. Bu dönemlerde yapıla-
cak sporun ardından su içilip, yemek
yenilebileceği için aç karına egzersiz
yapmanın olumsuz etkileri en az hisse-
dilecektir. Eğer iftar yemeğinin ardın-
dan aktivite yapılacak ise iftarda fazla
yağlı, sindirimi zor besinler tercih edil-
memeli ve spor için yemeğin üstünden
1-2 saat geçmesi beklenilmelidir. Akti-
viteyi takiben de tekrar hafif şeyler ye-
nilebilir. İftar öğünün ara öğün ile
bölünmesi, hem iftarı takiben yapılan
egzersizde oluşabilecek olası olumsuz-
lukları engeller hem de metabolizma ve
sindirim sistemi açısından daha ideal
olur.

ramazandan önce düzenli 
Spor yapıyordum. ramazanda
bırakırSam ne olur? 

Ramazan öncesi düzenli spor
yapıp, ramazan boyunca spor yapmak
bırakılırsa genel fizik kondisyonda
yüzde 30'a varan kayıplar ortaya çıkar.
Ramazandan sonra kişinin bir aylık bu
açığı kapatıp, eski haline dönmesi en
az 5-6 haftalık bir süreci alır. Bu ne-
denle ramazan süresince spor alışkan-
lıklarını devam ettirmekte fayda vardır.
Yeni duruma vücudun uyum kolaylığı
açısından ramazanın ilk günleri aktivi-
telerin süresi ve şiddetinde bir miktar
azaltma yapılabilir. Profesyonel (üst
düzey antrenman yapan) sporcular açı-
sından ramazanın ilk birkaç günü dı-
şında genellikle böyle bir sıkıntı söz
konusu değildir. Ramazandan önce hiç
spor yapmıyorduysanız, ramazan süre-
since herhangi bir sağlık sorununuz
yoksa günün serin saatlerinde 10-20
dakikalık yürüyüşler, bisiklet çevirme
veya yüzme gibi aktiviteler yapılabilir.
Zaman içinde süreler artırılabilir.

ramazan Sportif 
performanSı etkiler mi? 
Oruç ve egzersiz konusunda yapı-

lan kısıtlı sayıdaki bilimsel çalışmaların
sonuçları dayanıklılık performansı ile il-
gili bazı çelişkili sonuçlar ortaya koy-
maktadır. Buna karşın çabukluk, sprint
kapasitesi, top sürme, sıçrama yüksek-
liği vb. türden çabukluk gerektiren kısa
süreli (anaerobik) aktivitelerdeki (20-30
dk. altında) performansın ramazandan

(oruç tutmaktan) etkilenmediği konu-
sunda çalışma sonuçları açısından fikir
birliği vardır. Dolayısı ile yüksek daya-
nıklılık gerektiren (uzun yol koşuları, bi-
siklet vb) ve 30 dakikayı aşan
aktiviteler dışındaki aktiviteler için fizik-
sel performansın ramazandan etkilen-
mediğini net bir şekilde söyleyebiliriz.

Spor branşları açıSından 
farklılıklar var mıdır? 
Ramazan boyunca düzenli antren-

manlarına devam eden (haftada top-
lam 17 saat) Tunus'lu judocularda
yapılan bir çalışmada sporcuların 5m,
10m, 30m sprint zamanı, maksimal ok-
sijen alımı, maksimal laktat düzeyi,
maksimal sıçrama yüksekliği gibi deği-
şik performans özellikleri açısından ra-
mazan öncesi ile ramazanın 15-16.
günleri, 28-29. günleri ve ramazandan
3 hafta sonrası arasında farklılıklar
gözlemlenmemiştir. Vücut ağırlıkla-
rında ramazanı takiben %1.8'lik bir
azalma tespit edilen sporcuların egzer-
sizin şiddetini algılama düzeyleri ise
15-16. günlerde diğer günlerden yük-
sek bulunmuştur.

Başka bir çalışmada ise orta dü-
zeyde antrene sporcularda 60 dakikalık
bir koşunun maksimalin %65'i şidde-
tinde yapılan son 30 dakikalık dilimi için
koşu zamanın ramazan öncesi ile kar-
şılaştırıldığında oruç tutmanın bir so-
nucu olarak yaklaşık %3.8 oranında
olumsuz etkilendiği gösterilmiştir (bkz
kaynak 3). 60 dakikalık koşu sonundaki
kan laktat düzeyi açısından bir farklılık
gözlemlenmezken sporcuların kon-

NİSAN 2023 SPORCU SAĞLIĞISüper FenerSüper Fener

ALİ CANALİ CANALİ CANPROF.DR.HAKARN GÜR

Uludağ Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Spor Hekimliği Anabilim Dalı

RAMAZAN (ORUÇ) VE SPOR
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santrasyon düzeyinde yaklaşık %16
zayıflama tespit edilmiştir.

Tunus'lu 18 yaş grubu futbolcularda
yapılan diğer bir çalışmada (bkz kay-
nak 4) ramazan boyunca düzenli an-
trenmanlarına devam eden
futbolcularda ramazan öncesi, ortası ve
sonu karşılaştırıldığında 30m sprint (25
san. dinlenmeli, 7 tekrarlı), top sürme
zamanı (6 tekrarlı), çabukluk, dikey sıç-
rama, pas verme kapasitesi (8 uzun, 8
kısa), 20m mekik koşusu (tükenene
kadar) mesafesi açısından anlamlı de-
ğişiklikler gözlemlenmezken 4 haftalık
antrenman dönemi sonrasında bütün
test parametrelerinde antrenmanın bir
sonucu olarak istatistiksel anlamlılık ol-
mamakla birlikte gelişme tespit edilmiş-
tir.

ramazan SüreSince 
hangi Saatlerde 
antrenman/fizikSel 
aktivite yapmak 
daha uygun olur? 
Antrenman/yarışma sonrası vücu-

dun kaybettiklerinin yerine konması bir
sonraki antrenman için önemlidir. Oruç
tutan sporcularda diğer önemli bir fark-
lılık da egzersiz sonrası yenilenme (re-
jenerasyon süreçleri) için
yaşanmaktadır. Egzersizi takiben hızlı
bir toparlanma için boşalan karbonhid-
rat (şeker) depolarının doldurulması,
sıvı-mineral kayıplarının yerine kon-
ması, hücre yenilenmesi (özellikle kas)
için protein gereksinimin ivedilikle kar-
şılanması gerekmektedir. Egzersizi gün
içi erken saatlerde yapan oruç tutan
sporcular kaybedilenleri yerine koymak
için iftarı beklemek zorunda olduğu için
vücudun yenilenme süreci olumsuz et-
kilenmektedir. Dolayısı ile antrenman-
ların iftar saatine yakın (birkaç saat
öncesine) alınması bu olumsuzluğu
azaltacaktır. Bu anlamda iftar yemeği
karbonhidrat ve proteinden zengin
(özellikle ağırlık çalışması yapıldı ise)
olmalı ve iftarı takiben yeterli sıvı alın-
malıdır. Özellikle sahurda alınacak sıvı
ve karbonhidrat miktarı devam edecek
günü karşılayacak nitelikte olmalıdır.
Vücudun sıvı ihtiyacı idrar rengi ile
kontrol edilebilir. İdrarın renginin koyu
olması sıvı gereksinimine işaret eder.
Pratik olarak gün içi 1 kg kaybedildi ise
karşılığında 1.5 litre sıvı alınmasında
fayda vardır.

Sonuç olarak antrenman saati ola-
rak sahurdan birkaç saat sonrası
(sabah) veya gün içi yerine sporcuların
kayıplarını rahatlıkla yerine koyabile-

cekleri iftardan önceki saatleri veya iftar
ile teravi arası zaman tercih edilmelidir.
Antrenman saatindeki bu değişiklik vü-
cudun biyolojik saatinin değişmesine
neden olmaktadır. Vücudun buna uyum
sağlaması 7-10 günlük bir süreci ihtiyaç
göstermektedir. Dolayısı ile sportif per-
formans açısından etkilenimin en
önemli olduğu dönem oruç tutulan ilk
haftalar olmaktadır. Ramazanın ilk gün-
leri antrenmanın dozunun, şiddetinin
azaltılması uyum sürecinin daha sorun-
suz geçmesini sağlayabilir.

ramazan SüreSince 
gözlemlenen /hiSSedilen 
fizikSel ve ruhSal 
performanS 
düşüklüğünün nedeni nedir? 
En önemli nedeni enerji depolarının

günün ilerleyen saatlerinde zayıfla-
ması, özellikle sıcak ve nemli hava-
larda yapılan aktiviteler sonucu aşırı
terleme ile vücut sıvı dengesinin bozul-
masıdır. Ayrıca ramazan süresince
oruç tutan sporcuların yemek düzenin
değişmesi, sahura kalkmak için uyku-
nun bölünmesi vb. nedenlerle günlük
biyolojik ritmin değişmesi, uyku sürele-
rinin kısalması da önemli nedenler ara-
sında yer almaktadır.

ramazandan etkilenim 
açıSından Sporcular 
araSında farklılıklar 
var mıdır? 
Üst düzeyde antrene olmuş (vücudu

sıcağa uyumlu, metabolik-fiziksel stresi

karşılayabilme açısından gelişmiş)
sporcular bu süreçten amatör, sağlıklı
yaşam için aktivite yapanlardan daha
az etkilenmektedir.

oruçluyken antrenman 
SıraSında nelere dikkat 
etmek gerekir? 
Oruç tutanlarda özellikle günün iler-

leyen saatlerinde kan şekerindeki
düşüş, oruç tutan sporcunun günün
geç saatlerinde yapılacak fiziksel akti-
vitelerde muhakeme yeteneği, ince ha-
reketleri yapmadaki becerisi,

konsantrasyonunda ciddi zayıflamalara
neden olacaktır. Dolayısı ile günün iler-
leyen saatlerinde yapılacak antrenman-
ların içeriğinde bu tip
özellikleri/yetenekleri ön planda tutan
çalışmaları kaldırmak veya olabildi-
ğince azaltmak antrenman verimi açı-
sından önemlidir. Ayrıca bu durumun
sportif yaralanma riskini de artıracağını
da göz ardı etmemek gerekir.

Tansiyon, kalp sorunu, şeker hasta-
lığı, ishal, kusma vb. hastalıkları olan-
ların oruç tutması veya oruçluyken
egzersiz yapması ölüme kadar götüren
sağlık sorunlarına neden olabilir. Oruç-
luyken aktivite sırasında baş dönmesi,
baygınlık hissi, halsizlik, ciddi baş ağ-
rısı gibi şikayetler oluştuğunda egzersiz
kesilmeli serin bir ortama geçip istirahat
edilmeli ve şikayetler gerilemiyor ise
oruç bozulup sıvı, mineral, karbonhidrat
alınmalı (özellikle serin sıvı tarzda)
ve/veya bir sağlık kuruluşuna başvurul-
malıdır. Takip eden birkaç gün egzer-
size ara verilmelidir.

NİSAN 2023SPORCU SAĞLIĞI Süper Fener
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KULÜP HABER Süper FenerSüper Fener NİSAN 2023

Sanmar Denizcilik Büyükler Türkiye Şampiyo-
nası’nda Fenerbahçe Kürek Şubemiz, Bü-

yükler Türkiye Şampiyonası’nda kadınlarda
ve erkeklerde şampiyon oldu. Şampiyona
30 Mart-1 Nisan tarihleri arasında Muğ-
la’nın Köyceğiz ilçesinde gerçekleştirildi.

Yarışların ilk gününü 5 birincilik, 3 de
ikincilikle tamamlayan Kürek Şubemiz,
ikinci gün yarışlarını da zirvede tamam-
ladı ve şampiyonluğu elde etti. Kürek Şu-
bemiz erkeklerde elde ettiği 800 puanla
Galatasaray’ın 2 puan önünde üst üste 7.,
kadınlarda ise elde ettiği 560 puanla Galata-
saray’ın 342 puan önünde üst üste 5. kez mutlu

sona ulaştı.
Kürek Şubemiz, 23 yaş altı erkeklerde hafif kilo

iki çifte, dört çifte ve tek çifte, büyük erkeklerde
ise tek çifte ve 8 tekte altın madalya kazandı.
Sarı lacivertliler, 23 yaş altı erkeklerde iki tek
ve dört tekte, büyük erkeklerde ise iki tek ve
hafif kilo iki çiftede ikincilik elde etti.

Sporcularımız kadınlarda hafif kilo iki
çifte ve hafif kilo iki tekte şampiyon olurken,
tek çiftede ilk üç, iki tekte ise ilk iki sırayı aldı.

Kadınlar hafif kilo tek çiftede kürsünün ikinci
basamağına çıkan Kürek Şubemiz, iki çiftede

ikincilik ve üçüncülük elde etti.

Kürekçilerimiz,  
kadınlarda ve

erkeklerde 
şampiyon

oldu

Genç Erkekler ve Kadınlar Tür-
kiye Ferdi Boks Şampiyona-
sı’nda boksörlerimiz fırtına gibi

esti. Muğla’nın ev sahipliğinde dü-
zenlenen 61 ilden 448 erkek ve 236
kadın sporcunun katıldığı şampiyo-
nada 17’si erkek, 7’si kadın olmak
üzere toplamda 24 boksörle ma-
dalya mücadelesi veren Fener-
bahçe, organizasyonu 2 altın, 3
gümüş, 5 de bronz madalyayla ta-
mamladı

Boksörlerimizden 63 kg Esmaül
Hüsna Babat ve 92 kg Taha Tur-
gut Tarhan altın; 80 kg Murat Taş,
71 kg Ege Ertem ve 51 kg Aytaç
Sepetçi gümüş; 81 kg Dicle Durdi,
63.5 kg Furkan Tanyel, 63.5 kg
İsmet Kum, 67 kg Enes Kanar ve
75 kg Emir Ateş bronz madalyanın
sahibi oldu.

Genç Erkekler ve Kadınlar Tür-

Boksörlerimizden 2 altın, 3 gümüş, 5 bronz madalya

GÖNÜLLÜLER-2.qxp_Layout 1  5.04.2023  18:09  Page 1



2023  NİSAN KULÜP HABERSüper FenerSüper Fener

8 Mart Dünya Kadınlar Günü
Fenerbahçe Gönüllüleri Derneği’nde kutlandı

8Mart Dünya Kadınlar Günü dolayısıyla
Fenerbahçe Gönüllüleri Dernek lokalinde

sarı- lacivertli kadınlar ve kulübe hizmet
eden kadın sporcular bir araya
geldi…

Depremde yitirilen
canlar için yapılan
saygı duruşundan
sonra söz alan Fe-
nerbahçe Gönül-
lüleri Başkanı
Emrah Tünay,
“Laik Türkiye Cum-
huriyeti'nin kurulu-
şundan itibaren
Atatürk Devrimlerine
sahip çıkan, ülkemizin çağdaş
uygarlık seviyesine gelmesinde önemli rol
oynayan, varlıklarını hissettirdikleri her alana

değer katan kadınlarımızın 8 Mart Dünya
Kadınlar Günü kutlu olsun” dedi.

Fenerbahçe Gönüllüleri Derneği Başkanı
Emrah Tünay, eski milli kürekçi Didem

Üretmen, eski Milli Voleybolcu-
lar Tomris Özpars, Ayşe

Bilge Çağlarcan, Fener-
bahçe Kadın Basketbol
eski Kaptanı Birsel
Vardarlı Demir-
men’e ve tüm üye-
lere çiçek verdi ve

kadınlar günü nede-
niyle pasta kesildi.
Birsel Vardarlı Demir-

men, yazdığı ‘Kaptan‘ isimli
kitabını toplantıya katılan kadınlar

için imzaladı…

Tekerlekli Sandalye
Basketbol Süper 

Ligi’nde maçlar yeniden
oynanmaya başlıyor

Yaşanan deprem felaketi ne-
deniyle ara verilen Tekerlekli

Sandalye Basketbol Süper
Lig'inde maçlar yeniden oynan-
maya başlıyor. 13 Nisan’da baş-
layacak ve iki etap halinde
yapılacak karşılaşmalara Yalova-
90. Yıl Spor Salonu ve Bursa Or-
hangazi Spor Salonu ev sahipliği
yapacak.

1. Etap Karşılaşmaları:
13-20 Nisan 2023
2. Etap Karşılaşmaları:
4-8 Mayıs 2023
Play-Off Çeyrek Final:
9-13 Mayıs 2023
Play-Off Final:
23-26 Haziran 2023

1. ve 2. Etap karşılaşmala-
rında liglerde kalan maçlar nor-
mal şekilde tamamlanacak. 2
etap sonunda ilk 8'de yer alan ta-
kımlar çeyrek finale çıkacak.
1. ETAP:
14 Nisan 2023: Ordu BBSK-Fenerbahçe
Göksel Çelik
17 Nisan 2023: HDI Sigorta Yalova Or-
topedikler SK-Fenerbahçe Göksel Çelik
18 Nisan 2023: Fenerbahçe Göksel
Çelik-Gazişehir Gaziantep
19 Nisan 2023: Beşiktaş- Fenerbahçe
Göksel Çelik
20 Nisan 2023: Fenerbahçe Göksel
Çelik-Balıkesir BBSK
2. ETAP
4 Mayıs 2023: Pendik Belediyesi Ana-
dolu Yakası Eng. SK- Fenerbahçe Göksel
Çelik
6 Mayıs 2023: TSK Reh. Merkezi Engel-
liler SK-Fenerbahçe Göksel Çelik
7 Mayıs 2023: Galatasaray-Fenerbahçe
Göksel Çelik
8 Mayıs 2023: Fenerbahçe Göksel
Çelik-Bağcılar Eng. Gençlik SK
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RÖPORTAJ

Yüksek Divan Kurulu toplantılarında kür-
süden anlattığım bir aneknot ile başla-

yayım.
1970'li yıllarda Eczacıbaşı Kulübü,

erkek basketbol ve erkek ile kadın voleybol
takımları liglere ambargo koymuştu.

Eczacıbaşı'nın en yakın rakibi Galatasa-
ray'ın yöneticisi Tuğrul Demir (Rahmetli) o
zamanki Spor ve Sergi Sarayı'nda Şakir
Eczacıbaşı'na (Rahmetli) "Saltanatınıza
son vereceğiz" dedi. Şakir Eczacıbaşı
"Nasıl olacak o iş" diye sordu. Yanlarındayım. Tuğrul
Demir "Parayı buldum, sponsorlar da hazır." dedi.
Şakir Eczacıbaşı üzerinden 40 yıl geçmesine rağmen
unutamadığım söz ile noktaladı “Şampiyonluk para ile
değil, kafa ile kazanılır.”

Arçelik ile Beko'nun zirvesindeki isim Ali Koç maale-
sef müessese ile spor kulübü arasındaki farkı algılaya-
mamış görünüyor. Her şeyin para ile hallolacağını
sanıyor. Divan toplantılarında Başkan'a "Yönetimde size
hayır diyecek var mı" diye sormuş, yanıt alamamıştım.
Koskoca Fenerbahçe'de o yönetime girecek bir eski fut-
bolcu yok mu? Yazık.

5 yıldır kupa göremeyen Fenerbahçe, bugüne kadar
100'e yakın transfer yaptı. Galatasaray'ın 4.5 milyon ver-
diği İrfan Can'ı 11.5 milyona aldı. Hatırlayın herkes kahve
içti. Ama bu futbolcuyu sahada izleyenler bardak bardak
su içti. Hala Jesus iki maçta aynı onbir ile sahaya çıka-
madı. Fenerbahçeli bir arkadaşım "Transferleri Galata-
saraylılar mı yapıyor" diye sormuştu. 

Savunmanın geçilmez adamı Koreli Kim satıldı. Fe-
laket o zaman başladı. Görüyorsunuz savunmanın halini. 

Maç başına ortalama 2 gol, Galatasaray'dan 3, 10 ki-
şilik Beşiktaş'tan da 4 gol yiyen ve kaptanlık yapamayan
Altay ile 4 yıllık anlaşma yapıldı.

Jesus'un dışkısında boncuk bulunmuş gibi bu adama

yüz verilmesi yönetimin suçudur.
Arda gibi dünya çapında olacak bir

oyuncuyu utanmadan 86 ve 92. dakika-
larda oyuna sokması Jesus'un da bizimle
gırgır geçtiğini gösteriyor.

Beşiktaş maçında Enner Valencia ilk
penaltıyı kıl payı gole çevirdi. İkincisi ise o
vurdumduymazlık ile kaçırıldı. Ve Fener-
bahçe tarihinin en hazin yenilgisini aldı. 10
kişi ile Beşiktaş Kadıköy'de bol golle ka-

zandı.
Artık şampiyonluk çok zor. Belki ikincilik. O da zora

girdi.
Ali Koç'a ben de oy verdim.
Başkan, gömleğin düğmesini yanlış ilikledi. 
Çok basit bir şey yazacağım. Divanda cesurca "Tri-

bünlerimizden çok küfür ediliyor" dedim. Ben "Müzik
sesini açın" dedim. Yok. Hiçbir önlem aldırmadı. Yine Di-
van'da "Stad ile metrobüs arasındaki kestirme yol, en-
gebeli, karanlık, çok sakatlık oluyor" dedim. Kadıköy
Belediyesi'ndeki Yönetici Can Gebetaş "Orası özel
mülk" dedi. Hemen yolun kenarındaki yerin belediyeye
ait olduğunu söyledim. Oraya lamba konulmalı dedim. ha-
raket yok. Asfaltın kenarının belediyeye ait olduğunu söy-
ledim "Tık"  yok.

Yani taraftara hizmet sadece onun cebindeki parayı
almak olarak gören bir zihniyet var. 

Bundan sonrası çok zor. 
Artık "Hakemler" tatavasırı bırakın da kendinizi sa-

haya verin. Çünkü Fenerbahçe diye bulutların üzerine
çıkmışsınız. Yazık.

Bu arada ısrarla arkasında durulması gereken Kunt'un
milli takımda forma vermediği Cenk'i ve Beşiktaş'ı tebrik
ediyorum.

NOT: Bu hastalığın ilacı İSMAİL KARTAL

Para ile değil, kafa ile!

ALİ CANCENGİZ TOKGÖZ

1881 Yüksek Divan 
Kurulu Üyesi
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MAYIN TARLASI

Sarı Nerede?

Taraftarlara Helal Olsun

Doğru ise çok ayıp!

Tüm kulüpler içinde en az değişik forma
Fenerbahçe'de. Beşiktaş bu konuda

hayli yol almış. Galatasaray da. Kadın vo-
leybol takımının formaları sanki Adana De-
mirspor forması. Sarısız lacivert olmaz.
Oysa Fenerbahçe'nin elinde harika bir
konfeksiyon merkezi var.

Futbol takımlarının taraftarları deprem
bölgesine gidip iftar yaptı. Alkışlıyorum.

Stat ve salonlarda acımasız rakip olan ta-
raftarların bu hareketi ancak alkışlanır. Bu
güzel görüntünün arkasından inşallah tri-
bünlerdeki aşırı ve kötü tezahüratlar da
biter.

Galatasaraylı Abdülkerim Bardakçı,
Futbol A Milli Takımı'nın Ermenis-

tan'daki maçına gitmedi veya yollanmadı.
Oysa Bakü'de oynanan Karabağ maçında
sahaya çıktı. "Milli görevden kaçtı" eleşti-
rileri var. Eğer kaytarma ise yakışmadı.
Hele Galatasaray'a hiç yakışmadı.

CENGİZ TOKGÖZ

Kadına Şiddete HAYIR

rileri var. Eğer kaytarma ise yakışmadı.

Kızacaklar
ama 

olsun

Stadımız Yıkılacak mı?

Aziz Yıldırım'a Yakışır
Fenerbahçe'nin bir önceki başkanı Aziz Yıldı-

rım'ın İYİ Parti'den meclise gireceği dedikodu-
ları çoğaldı. İYİ Parti Başkanı Meral Akşener'den

teklif aldığı söylenen Aziz Yıldırım'a vekillik de
yakışır. Akşener uyanık. En çok seyir-

cinin Fenerbahçe'de olduğunu bi-
liyor ve bu desteği Aziz Yıldırım

ile yanında görmek istiyor.

Ben her zaman görüntünün çok iyi olma-
sını isteyenlerdenim. Fotoğrafta Fener-

bahçe Kadın Voleybol takımı görülüyor.
Avrupa maçı öncesi çekilmiş bu poz. Sanki
mahalle takımı. Çoğu takım bu gevşeklikte.
Avrupa'nın her ülkesinde görülecek bu fotoğ-
rafta bir toparlayıcı gerek. Cengiz Göllü fotoğ-
raf çekilmeden önce takımın karşısına geçer

"Sen şuraya" derdi. O yüzden Eczacıbaşı'nın
tüm fotoğrafları poster gibi idi. Takımların me-
najerleri önce takımın içine atlıyor
görüntüde görüneyim
diye. Bu bir Fenerbahçe
takımı. Daha düzgün bir
poz verilmeli. Kızacaklar
ama yazıyorum…

Şükrü Saraçoğlu Stadı'nın zeminin zayıf olduğu
iddiaları ortaya atıldı. Eminim Galatasaraylılar

atmıştır. İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun zayıf bi-
nalardaki hassasiyeti bu konuda sürpriz gelişmeler
getirebilir. Şükrü Saraçoğlu Stadı için Ali koç "Ze-
minde bir şey yok" diyor. İnşallah yoktur. Ancak bir
sıkıntıyı göz ardı edemeyiz. O da maç günleri Ka-

dıköy felç oluyor. Keşke,
Ali Sami Yen Stadı gibi

merkezden uzağa ya-
pılsa idi.

Doğru ise çok ayıp!

Aziz Yıldırım'a Yakışır
Fenerbahçe'nin bir önceki başkanı Aziz Yıldı-

rım'ın İYİ Parti'den meclise gireceği dedikodu-
ları çoğaldı. İYİ Parti Başkanı Meral Akşener'den

teklif aldığı söylenen Aziz Yıldırım'a vekillik de
yakışır. Akşener uyanık. En çok seyir-

cinin Fenerbahçe'de olduğunu bi-
liyor ve bu desteği Aziz Yıldırım

ile yanında görmek istiyor.

dıköy felç oluyor. Keşke,
Ali Sami Yen Stadı gibi

merkezden uzağa ya-
pılsa idi.

Stadımız Yıkılacak mı?

KASIM 2022

Stadımız Yıkılacak mı?
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Önce şunu yazayım. Her
yerde "Kadın" diyorum.

Trabzonspor Kulübü 55
yıllık tarihinde 48. yöne-
timi ile 18 başkanı Er-
tuğrul Doğan'ı seçti.
Tebrikler. Ancak yöne-
time bir baktım, tek
kadın yok. Fenerbah-

çeli olmama rağmen görevim
icabı 37 yıl gittim Trabzon'a.

Ama bir stat açılışına
bile davet etmediler.
Trabzon'da çok kaliteli
ve spordan anlayan ha-
nımlar vardı. Yazık.

Meclis başta olmak
üzere her yerde kadın
sayısının çoğalması,

Türkiye'nin bir tık yukarı yüksel-
mesine yol açar.

2023 NİSAN MAYIN TARLASISüper FenerSüper Fener

10 ilimizi kapsayan büyük deprem felaketine hepimiz çok üzül-
dük.

Resmi rakamlara göre 50 binin üzerinde vefat var. Ben çok
daha fazla olduğunu sanıyorum. 99 depreminde 17 bir falan ölüm
var denildi. Oysa 30-35 bin can kaybı olduğu yıllar sonra ortaya

çıktı. Ölüm sayısı 30 bin olması
halinde devlet o bölgeden vergi
almazmış. Sahtekarlık içimize iş-
lemiş. Maalesef. 

1999 yılındaki Gölcük Dep-
remi üzerinden 23-24 yıl geçti. Bu
son depremde de görüldü ki, so-
rumlular hiç ders ve önlem alma-
mış. Yazık.

Siyasetçiler "OY" uğruna
uygun olmayan yerlere ruhsat
vermesi ile binlerce canın toprağa
düşmesine neden oldu. En az
deprem kadar acı.

Gölcük'te asker olay akşamı
sahaya inerken, Adıyaman ve

öteki illerdeki facia için
2.5 gün sonra ortaya
çıktı. Bu da bu siyasi
sistemin iyi olmadığını
gösterdi.

Ölenlerin ailelerine
başsağlığı diliyorum.

Yaralılara da acil
şifalar.

Ancak, çağdışı ka-
fanın değişmesi. Tür-
kiye'ye en büyük
hizmet olur.

SOSYAL MEDYADAN

Koca Trabzon'da Bir Kadın Bulamadılar mı?

23Nisan'ları çok özlüyoruz. Ço-
cukluğumuzda 22 Nisan gece-

sinden uyumazdık. 23 Nisan'da
annemizin aldığı kıyafetleri giyerdik.
tören alanına giderken, kalplerimiz et-
rafını parçalayıp dışarı çıkacak gibi
olurdu. Bu güzelliği 19 Mayıs gibi kat-
lettiler. Söyleyecek lafımız yok. İnşal-
lah bu 23 nisan günleri yeniden gelir
ve çocuklar o heyecanları yaşar.

Unutmamalıyız. Tamam da!

23 Nisan... 
Neşe Doluyordu 

İnsan

time bir baktım, tek
kadın yok. Fenerbah-

Türkiye'nin bir tık yukarı yüksel-
mesine yol açar.

23 Nisan... 

29

vermesi ile binlerce canın toprağa
düşmesine neden oldu. En az
deprem kadar acı.

sahaya inerken, Adıyaman ve
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GÜNDEM

Reklam
info@legendfutbol.com

Tel. 0551 292 1907
Yönetim Yeri:

Legend Futbol, İçerenköy Mah.Topçu
İbrahim Sk. No. 7/5 Ataşehir/İstanbul

BASKI
Zeynel Abidin AKKOÇ  

Acıbadem Copy Center  Acıbadem
Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1

Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
Bu gazete basın meslek ilkelerine uymakta olup Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı izniyle

yayınlanmaktadır  Yayınlanan ilan ve yazıların sorumluluğu sahiplerine aittir.  

ANKARA
Harun ATA

Sinan Caddesi No: 28/6 DİKMEN
Tel: 0312 230 1907

İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 

Ümit DÜZGÜN                                          
Badstr.3 5722 Graenichen Schweiz

duzgunumit@hotmail.com                                                               
Tel: 0041 76 322 45 16

ABD
Hakan SAYIN

9101 East Bay Harbor Drv. Unit 105
Bay Harbor Islands FL 33154 

Tel: +1(305) 467 09 91

AVUSTURYA
Nuri ATARLAR. 

BREMENMAHD 16/41 6850 
DORNBIRN/AVUSTURYA
Tel:0043.681.815.987.98.

SÜPER FENER GAZETESİ 
NİSAN 2023- YIL: 20 – SAYI 232

İmtiyaz Sahibi 
Atila BARTIN

KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turan, 
Numan Atay, Barış Özkan, 

Özgün Mert, Harun Ata, Tansu Sarı, 
Deniz Derinsu, Ali Can

TEMSİLCİLİKLER 

Süper Fener
NİSAN

Süper Fener

Süper FenerSüper Fener NİSAN 2023

30

Yazı İşleri Müdürü
Yalçın TÜRK

Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Görsel Yönetmen
Ozan ÜNAL

Yayın Kurulu Başkanı
Cengiz TOKGÖZ

Bedri Baykam'ın 147. kişisel sergisi
“Hala Islak” Yeni Soyutlar, 6 Nisan- 30

Mayıs 2023 tarihleri arasında Los Angeles,
Kaliforniya’daki Gloria Delson Contempo-
rary Arts'ta gerçekleştirilecek.

Sergi için, önsözünü Kaliforniyalı ünlü
eleştirmen Peter Frank’in yazdığı 40 say-
falık bir katalog yayınlandı.

Frank, makalesinde Baykam’ı şöyle ta-
nımlıyor:

“Özgünlük kavramı, özellikle sanatsal
kalitenin veya önemin bir ölçüsü olarak,
Baykam’ın birçok estetik, sosyal ve politik
haçlı seferlerinden birinin itici gücüdür. Bu
tartışmalardan zevk alıyor, yaratıcı düşün-

ceyi kışkırtmak ve entelektüel ve toplumsal zorbalığa direnmek
için sanatını, şöhretini hatta hayatını riske atmayı göze alıyor. Dün-
yaya karşı duyduğu engin iştah, sanatta ve hayatta tezahür ettiği
gibi, başka hiçbir şey yapmasına izin vermiyor: uluslararası sah-
nede kendini adamış bir provokatör.”

Sosyal yardımlaşma konusundaki çalışmalarını sürdüren
Aliağa Fenerbahçeliler Derneği, Ramazan ayının geli-

şiyle beraber ihtiyaç sahiplerini de unutmadı. Bu kapsamda
Dernek Başkanı Hamit Erdem ile Yönetim Kurulu Üyeleri
Faruk Keskin, Serkan Ardıç, Ümit Faydalı, Ufuk Dağdevi-
ren, Ali Fuat Yaşar, Ali Serkan Sarol, Arkun Ünsal, Cantaş
Şirin, Gökhan Karataş Alper Tabakçı Murat Aktaş ve Gök-
han Yıldız’ın desteğiyle hazırlanan erzak paketleri ihtiyaç sa-
hiplerine teslim edildi. 

Yılmaz’ın “İkizler” serisindeki her çalışma, birbi-
rine iliştirilmiş iki tualden oluşuyor. Sol tarafta,

fotoğrafın temsilindeki baskıresim yer alırken, diğer
tarafta fotogerçekçi tarzda
boy gösteren aynı imgelerin
ikizleri bulunmakta. Sanatçı-
nın işlerinde ilk bakışta ‘ay-
nı’lığa işaret eden, ancak
detaya inildiğinde teknik kay-
naklı farkların keşfine varılan
izlenimde dijital (baskı) resim
ile boyasal resmin ‘ikizlik’ iliş-
kisi vurgulanıyor.

Bedri Baykam'ın 147. kişisel sergisi
“Hala Islak” Yeni Soyutlar

Los Angeles’ta

Aliağa Fenerbahçeliler Derneği
ihtiyaç sahibi vatandaşlarımızı unutmadı

Mehmet Yılmaz’ın 
“İkizler: Fotoğraf Resimdir” 

isimli sergisi PİRAMİD SANAT’ta
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Spor Aden’de Başlar

YETİŞKİNLER VE ÇOCUKLAR İÇİN AYRI 

PROGRAMLAR UYGULANMAKTADIR.

Hobi Grubu            Özel Dersler

Grup Dersleri        Performans Eğitimi

Yetişkinler İçin Özel Ders

Yaz Okulu

Kış Okulu

ADEN TENİS AKADEMİ KURULUŞUDUR

şo
@adentenisakademi adentenisakademia www.adentenisakademi.com@a

Feneryolu Mah. Fahir Acar Bey Sok.
No:4 Kadıköy-İSTANBUL
Fen
No

K

Fenerbahçe 

Üyeleri

tesislerimizden

%10 indirimle 

yararlanabilirler

Fenerbahçe

Üyeleri

tesislerimizden

%10 indirimle

yararlanabilirler
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